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Formandsberetning 

Jeg har været formand i Romdrup-Klarup Bridgeklub ad 2 omgange, denne sidste periode 

begyndte september 2011. Første formandsberetning var således april 2012, altså er dette min 13-

ende formandsberetning. Der findes ikke noget mere kedeligt end sådan en, hvor jeg skal berette 

for jer, hvad vi har lavet i årets løb, for alt det ved I jo. Jeg vil meget hellere fokusere på, hvad jeg 

har på hjerte. Vi har spillet bridge, det er det, vi er her for. Vi spiller bridge, fordi vi holder uendelig 

meget af denne svære, inspirerende, lærerige, frustrerende, vidunderlige kortleg. Bridge betyder 

”bro”. Vi danner bro mellem hinanden, mellem makkere, vi socialiserer, vi hygger os, vi hjælper 

hinanden, vi konkurrerer. Vi kæmper for at inspirere andre til at få samme fornøjelse, desværre 

uden det helt store held, forstå det hvem der kan. 

Vi spiller for sjov, vi spiller for alvor, for vi vil gerne gøre det så godt som muligt i hvert eneste spil, 

men indser også at det ikke kan lykkes hver gang. Dem, der har lyst har muligheden for bagefter at 

bearbejde og lære af aftenens spil. Derfor betaler vi en stor del af vores kontingent for via 

teknologien at kunne lave den efterbearbejdning. For mange af os et kæmpe plus. Lærer vi det 

nogensinde godt nok?? 

Vi har en fantastisk klub. Alle hjælper det bedste de kan hver eneste klubaften. Jeg behøver ikke 

nævne hvordan, I ved det. Jeg er dybt taknemmelig. Så er det ikke svært at være bestyrelse og 

formand. Vores 2 årlige klubfester skaber samhørighed og varme. Jeg skylder jer alle en kæmpe 

stor tak. 

Jeg skal nødvendigvis nævne lidt praktisk. Vi tog imod 2 nye medlemmer, Svend og Jens, hjertelig 

velkommen til jer. Vi håber I er faldet godt til. I skal alle vide, at vi i bestyrelsen lytter til jeres 

udsagn undervejs i årets løb. Vi gør os meget umage med at lave turneringerne, så de i stor stil 

imødekommer alles ønsker. Dog er vi noget begrænset af vores medlemstal, svært at jonglere 

med turneringerne. Det er svært at være en lille klub. 

Vi har også tydeligt fornemmet, at mange ønsker en fælles pause hver aften. Det har vi ikke rigtig 

haft i år, men vores dirigent vil høre jeres mening om lidt. Ønskes det, så laver vi det. 

Jeg vil også gerne nævne muligheden for at komme ud og blive inspireret andre steder og møde 

andre bridgespillere ved at deltage i de mange forskellige invitationsturneringer, der kommer i 

årets løb. Det er faktisk vældig hyggeligt at komme ud og møde andre, og det er ikke farligt. 

Overalt er der nogen, der matcher alles niveau. Kig godt på de opslag jeg lægger frem. Også mange 

klubber tilbyder sommerbridge rundt omkring i landsdelen. 

Vi er alle grumme trætte af vores miserable bridgeborde. Jeg har søgt et par fonde om støtte til 

indkøb af nye. Og som I kan se af dagsordenen er det bestyrelsens holdning, at får vi ikke støtte, så 

køber vi alligevel. 

Og så skal jeg jo slet ikke nævne noget om snakkestøj undervejs. Vi skal jo alle koncentrere os, det 

kræver lidt ro. Det ved vi alle. 

Jeg siger jer tusind tak for den måde, I alle bidrager til, at det er rart at være i Romdrup-Klarup 

Bridgeklub. Vi ses til september. 


